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کادر فنی استقلال 
دست خالی باشگاه را ترک کردند

اعضای کادر فنی تیم فوتبال اس��تقلال نتوانس��تند حقوق و چک 
دستمزد خود را دریافت کنند و دست خالی باشگاه را ترک کردند. 
کادر فنی اس��تقلال این روزها دلخورترین اعضای آن باش��گاه 
هستند. در حالیکه پنج هفته هم از لیگ گذشته و اکثر این مربیان 
بیش از دو ماه است که با باشگاه قرارداد بسته اند نه پول گرفته اند 
و ن��ه حت��ی چک. پ��س از صحبت های هفته قبل پرویز مظلومی 
با مس��ئولان باش��گاه کل کادر فنی باشگاه استقلال قرار بود روز 
گذش��ته  به س��عادت آباد بروند و چک البته از نوع مدت دارش را 
دریافت کنند اما همه آنها پس از حضور در باشگاه با دست خالی 

از ساختمان بیرون آمدند و حتی چک هم دریافت نکردند.
ظاهرا سبک دست اعلام کرده فعلا اجازه ندارد که چک شخصی 
ب��ه کس��ی بده��د و به این ترتیب منه��ای مجید صالح که قبل از 
س��فر ب��ه آمری��کا پول گرفت، دیگر اعض��ای کادر فنی نه حقوق 
خود را گرفته اند و نه چک دریافت کرده اند و دیروز هم به جایی 

نرسیدند البته.

تمجید مدیرعامل وسرمربی فرانکفورت
 از احسان حاج صفی

 FSV FRANKFURT مدیر باشگاه و سرمربی باشگاه دسته دومی
از عقد قرارداد با ملی پوش ایرانی ابراز خوشحالی کرده و کیفیت 
 FSV کار حاج صفی را مورد تمجید قرار دادند. س��ایت باش��گاه
FRANKFURT در گزارش��ی به حضور احس��ان حاج صفی در 
این تیم پرداخت و از ملی پوش ایرانی تمجید کرد. بر اساس این 
گزارش قرارداد حاج صفی با باش��گاه یاد ش��ده تا روز ۳۰ ژوئن 
سال ۲۰۱۷ اعتبار دارد.در بخشی از این گزارش آمده است: این 
بازیکن ۲۵ س��اله هم توانایی بازی در پس��ت دفاع و هم هافبک 
چپ را دارد. او در جام جهانی ۲۰۱۴ بازی کرده و ۶۹ دیدار ملی 
را در کارنامه دارد. حاج صفی سه بار با سپاهان قهرمان ایران شده 
و در لیگ قهرمانان آس��یا هم بازی کرده اس��ت. و در لیگ خلیج 
فارس ایران هم با پیراهن س��پاهان و تراکتورس��ازی به مرز ۱۰۰ 
بازی رسیده است.توماس اورال سرمربی تیم FSV فرانکفورت 
درب��اره ح��اج صفی گفت: حاج صفی با وجود س��ن کم بازیکن با 
تجربه بین المللی اس��ت که در جام جهانی هم به میدان رفت. او 
می تواند مش��کل ما را در دفاع چپ حل کند و در خط میانی نیز 
بازی کند.کلمنس کروگر مدیرعامل باش��گاه FSV در این باره 
عنوان کرد: ما مفتخریم که بازیکن با تجریه ای مثل احسان حاج 
صفی را به خدمت گرفته ایم. این بازیکن قبلا توانایی خود را در 
جام جهانی نش��ان داده و در بازی های فراوانی آس��یایی هم این 
کار را ب��ه نمایش گذاش��ته بود. ح��اج صفی می تواند در بالاترین 

سطح اروپا بازی کند.
احس��ان حاج صفی نیز درباره پیوس��تن به این تیم گفت: پس از 
موفقیت در بازی های خانگی این یک مرحله جدید از زندگی من 
است و می خواهم در بوندس لیگای ۲ و در کشوری که قهرمان 
جهان است بازی کنم که این یک چالش بزرگ برای من است. 
از باشگاه فرانکفورت تشکر می کنم و و از هر فرصتی برای پاسخ 

دادن به این اعتماد استفاده خواهم کرد.

پيشخوان

تمری��ن دیروز و امروز تیم فوتبال پرس��پولیس 
ب��ا نظ��ر کادر فنی تعطیل ش��د.به گزارش مهر، 
کادر فنی تیم فوتبال پرسپولیس تصمیم گرفت 
تمرین نوبت عصر دیروز و تمرین  امروز بازیکنان 
را تعطیل کند. گفته می شد بازیکنان در اعتراض 
به مش��کلات مالی دس��ت به این کار زده اند ولی 
مسئولان کادر فنی اعلام کردند که این تصمیم 
ب��ا نظ��ر آنها صورت گرفته اس��ت.این در حالی 
اس��ت که مشکلات مالی پرسپولیس باعث شد 
بازیکن��ان ای��ن تیم جلس��ه ای را برگزار کنند و 
حتی کریم باقری نسبت به وضعیت فعلی انتقاد 

شدیدی داشت.
عصبانیت باقری از مشکلات باشگاه؛تصمیم  ���

مدیران باشگاه مایه آبروریزی است
مربی تیم فوتبال پرس��پولیس با انتقاد ش��دید از 
وضعی��ت این باش��گاه گفت: ای��ن تصمیم مایه 
آبروری��زی اس��ت. یعنی چه که ه��واداران پول 
بدهند؟ اگر اینطور اس��ت که تیم را به هواداران 

بدهند.
به گزارش خبرنگار مهر، کریم باقری بعد از تمرین 
صبح  دیروز پرس��پولیس در جمع خبرنگاران در 
مورد مشکلات مالی باشگاه پرسپولیس، ضمن 
بی��ان مطلب فوق گف��ت: همانطور که می دانید 
چند وقت گذش��ته اس��ت ولی هیچ خبری از حل 
مشکلات مالی باشگاه نیست. هر روز به ما وعده 
و وعید می دهند. بازیکنان به این خوبی تمرین 
می کنند ولی هیچکس پاسخگو نیست و اصلا 

هیچکس نمی آید با بازیکنان صحبت کند.
وی ادامه داد: از ما خواسته اند که به باشگاه برویم 
و صحبت کنیم. چرا ما باید به باشگاه برویم؟ شما 
)مس��ئولان باشگاه( باید بیایید اینجا )ورزشگاه 
درفش��ی فر(. واقعا زش��ت است که ما باید برویم 
دنبال پول و حل مشکلات مالی. وقتی هیچکس 
حرف نمی زند و اعتراضی نمی کند دلیل نمی شود 

که چیزی نیست.
مربی تیم فوتبال پرس��پولیس درباره طرح علی 
اکب��ر طاه��ری مبنی بر کمک مالی هواداران به 
باشگاه، تاکید کرد: واقعا زشت است. من نمی دانم 
تصمیم گیرنده کیس��ت؟ مدیرعامل باش��گاه یا 
کس��ی ک��ه این آق��ا را )علی اکبر طاهری( اینجا 

گذاشته است.
 این تصمیم مایه آبروریزی است. یعنی چه که 
هواداران پول بدهند؟ اگر اینطور اس��ت که تیم 
را به هواداران بدهند.باقری در مورد مش��کلات 
مالی باش��گاه پرسپولیس، همچنین یادآور شد: 
تماشاگران بدانند بازیکنان بدون پول هم تمام 
تلاش  خود را به کار بس��ته اند و اگر بعدا اتفاقی 
رخ داد، گردن مس��ئولان باش��گاه را بگیرند نه 

بازیکنان تیم را.
وی در م��ورد اینک��ه به نظر می رس��د علی اکبر 
طاه��ری از عهده کارهای باش��گاه برنمی آید، 
خاطرنش��ان کرد: اگر علی اکبر طاهری از عهده 
کارها برنمی آید، برود تا افراد دیگری بیایند.مربی 
پرسپولیس در پایان درباره کمکش به سیدعلی 
فاطمی بازیکن جوان پرسپولیس برای اسکان در 

یک خانه به جای اسکان در ورزشگاه درفشی فر 
گفت: ما امروز کارش را انجام دادیم و یک خانه 
گرفتیم تا با مادرش در آن زندگی کند. زشت است 
که مسئولان با یک بازیکن پرسپولیس قرارداد 

ببندند ولی ندانند کجا زندگی می کند.
واکن�ش طاه�ري  ب�ه اعتص�اب بازیکنان و  ���

اظهارات باقری
همچنین سرپرست باشگاه پرسپولیس با تاکید 
بر اینکه مش��کلی با وزارت ورزش وجود ندارد، 
ب��ه احتمال اعتص��اب بازیکنان تیمش به خاطر 
مش��کلات مالی و اظهارات مربی این باش��گاه 
واکنش نش��ان داد و گفت: کار در پرس��پولیس 

سخت است!
عل��ی اکبر طاهری درباره مش��کلات باش��گاه 
پرسپولیس و نداشتن اسپانسر به خاطر اختلاف 
بعضی مسئولان وزارت ورزش با وی اظهار کرد: 
اولا کدام مدیر وزیر ورزش با من مشکل دارد که 
خدایی نکرده بخواهد دودش در چشم ما برود؟ 
چنین چیزی نیست. خواهشا مطرح نکنید. اگر از 
شما بپرسند اسپانسر استقلال خوزستان یا سیاه 

جامگان کیست، می دانید؟
باید اسپانسر را یکجا واگذار کنیم ���

سرپرس��ت باشگاه پرسپولیس خاطرنشان کرد: 
با توجه به ش��رایط ما باید اسپانس��ر باشگاه را به 
صورت یک بس��ته کام��ل در اختیار بگیریم. در 
این صورت مدیریت می تواند باشگاه را راحت تر 
اداره کند. اگر اینطور نشود که هر بازی باید یک 

تبلیغاتی داشته باشیم.
شاید در چند روز آینده قرارداد امضا شود ���

طاهری افزود: دنبال این هستیم که کل امکان 
تبلیغ��ی را در معرض ف��روش بگذاریم. چندین 
گروه هم جلو آمده اند. شاید در مقاطعی که انتظار 

می رفت به نتیجه برس��یم به خاطر مش��کلات 
حامی مالی از این کار کنار کشیدند. الان هم با 
یکی دو گروه صحبت می کنیم که عمدتا روی 
بخش هواداری است. صحبت های اولیه انجام 
ش��ده و ش��اید تا چند روز آینده مشکلات را حل 

کنیم و قرارداد  امضا شود.
مقطعی کار را پیش می بریم ���

وی یادآور ش��د: هیات مدیره تمام هم و غم را 
گذاشته که اسپانسر مشخص شود. برای همین 
ب��ه ص��ورت مقطع��ی کار را پیش می بریم. این 

نیست که باشگاه با این وضعیت ادامه بدهد.
مثل رئال مادرید عمل می کنیم ���

سرپرس��ت باشگاه پرس��پولیس درباره اعلام 
شماره حساب از سوی باشگاه برای کمک به 
پرسپولیس و اظهار بی اطلاعی سایر اعضای 
هی��ات مدیره، گفت: ما ش��اید برای چندمین 
بار اس��ت که توضیح می دهیم. یک صحبتی 
بود که اگر به آن اهمیت داده می شد خیلی از 
مش��کلات حل می ش��د. مثال زدم اگر هوادار 
ما ۵ هزار تومان بدهد ش��اید نیازی به حامی 
مالی نباش��د. باش��گاه های بزرگ دنیا این کار 
را می کنند. خود کاشانی در هیات مدیره مثال 
رئ��ال را زد ک��ه از ای��ن طری��ق پول زیادی به 

دست آورد.
کمک هواداران خودجوش بود ���

طاهری ادامه داد: تعامل بین هوادار و باش��گاه 
دارد پی��ش م��ی رود. این نبوده که مصوبه هیات 
مدیره باشد. این یک حرکت خودجوش هوداران 
ب��ود ک��ه کمک کنند! هم��ان اول هم دیدیم که 
ی��ک کمک��ی هم آمد و قرار ش��د پول بلیتها در 
یک مس��ابقه پرداخت ش��ود که خیلی هم خوب 

سازماندهی شد.

باید دست در دست هم بدهیم ���
وی درباره اینکه هواداران در سراسر دنیا سهامدار 
هستند و رابطه آنها با باشگاه هایشان برد - برد 
اس��ت و برعکس درخواس��ت پرسپولیس حالت 
صدقه ای داشته است، گفت: همه باید دست به 
دست هم بدهیم فضا را به سمتی ببریم  و ببینیم 
که باشگاه های توسعه یافته چه کرده اند. شاید 
مدل اسپانیایی با انگلیسی و یا کشورهای دیگر 
فرق داش��ته باش��د. خیلی ها در بورس هستند و 

خیلی ها حالت های دیگر دارند.
به سمت کشورهای حرفه ای برویم ���

طاهری تاکید کرد: باید کمک کنیم به س��مت 
کش��ورهای حرف��ه ای بروی��م. ش��اید با کمک 
ه��واداران ای��ن انتظار ایجاد ش��ود که آنها حق 
اعتراض داش��ته باشند. باید کمک کنیم که این 

فضا ایجاد نشود.
چ�را م�ی خواهی�د ای�ن موض�وع را ب�زرگ  ���

کنید؟
طاهری درباره اعلام ش��ماره حس��اب و انتشار 
آن روی س��ایت باشگاه که نشان دهنده موضع 
رس��می پرس��پولیس می باشد گفت: اینجا یک 
بحث تقدم و تاخر مطرح شده است. این جریان 
از قبل بود و کسانی عنوان کرده بودند که حاضر  
هس��تند به باش��گاه کمک کنند. ما هم ش��ماره 
حساب را روی سایت گذاشتیم و بعد از آن صحبت 
کمک کردن هواداران به میان آمد. نمی دانم چرا 
می خواهید این موضوع را بزرگ نشان دهید. این 
یک حرکتی بود که شروع شد و ما شماره حساب 
را روی سایت باشگاه گذاشتیم که بعد از آن از ما 
س��وال کردند که جریان چیس��ت و ما هم جواب 
دادیم. کمک هواداران به باشگاه مسئله جدیدی 

نیست و از قدیم هم وجود داشته است.

واکنش به انتقاد کریم باقری ���
وی با بیان اینکه باشگاه فعلا از اسپانسر در بخش 
تبلیغ روی پیراهن استفاده می کند، درباره انتقاد 
ش��دید کریم باقری و اعتراض بازیکنان نسبت 
به مش��کلات مالی گفت: باش��گاه یک تعریف 
مش��خص دارد و همه طبق منش��ور آن کار می 
کنند. همه باید این منش��ور را رعایت کنند و به 
آن احترام بگذاریم. اگر فردی در باشگاه گلایه 
دارد بای��د ان را در خ��ود باش��گاه مط��رح کند نه 

خارج از باشگاه.
امیدوارم اعتماد به نفس بچه ها بهتر شود ���

وی درباره کادر فنی و بازیکنان تیم نیز بیان کرد: 
در کمیته فنی همیشه بحث بر سر این بوده که 
کادر فنی و بازیکنان خوبی داریم که اخیراً نتایج 
خوبی نیز کسب شده و امیدوارم اعتماد به نفس 
بچه ها بهتر ش��ود تا در آینده بتوانیم روند خوبی 

را در پیش بگیریم.
به صبوری هواداران نیاز داریم ���

طاهری در خصوص هواداران پرس��پولیس نیز 
گف��ت: امی��دوارم آنها حوصله به خرج دهند و بر 
اعصاب خود مس��لط باش��ند و ش��رایط باشگاه و 
تیم را درک کنند. در حال حاضر ما به صبوری و 
حمای��ت آنه��ا نیاز داریم و با یک تعامل دو طرفه 
ت��لاش کنیم تا پرس��پولیس به روند موفقیتش 
ادام��ه ده��د. باید  باید به برانکو فرصت دهیم تا 

بتواند با آرامش کارش را ادامه دهد.
باید به سرمربی فرصت داد ���

سرپرس��ت باش��گاه پرس��پولیس تاکید کرد: در 
فوتبال حرفه ای به مربی اجازه داده می ش��ود تا 
تصمیمات��ش را اجرای��ی کند و ب��ه او زمان داده 
می ش��ود ت��ا بتواند برنامه ری��زی ای را که برای 
موفقی��ت تیم��ش انجام داده، ب��ه پیش ببرد. به 
عنوان مثال سرمربی اتلتیکو مادرید با یک برنامه 
سه ساله در فوتبال اسپانیا موفق شد و یا مربی تیم 
ملی آلمان یک شبه نتوانست تیمش را به مدارج 
بالا برس��اند. می توان یک ش��به، یک ساختمان 
را خ��راب ک��رد اما نمی توانیم تا  فردا صبح آن را 

بسازیم و به تماشای آن بنشینیم.
امیدوارم مشکلات مالی حل شود ���

طاهری در ادامه در پاس��خ به این س��ئوال که 
مشکلات مالی چه زمانی به اتمام خواهد رسید؟ 
اظه��ار داش��ت: م��ا یک فصل مه��م را پیش رو 
داریم، معوقات مالی از گذش��ته وجود دارد و ما 
این فصل را نیز پیش رو داریم؛ امیدوارم مشکلات 

حل شود.
واکنش به اعتصاب بازیکنان پرسپولیس ���

وی در پاس��خ به این پرس��ش که در س��ال های 
گذش��ته بازیکن��ان ب��ه علت مش��کلات مالی 
اعتص��اب کردن��د و ممکن اس��ت در این فصل 
هم دس��ت به این کار بزنند، گفت: ما در هیات 
مدیره دنبال این بودیم که کار به اینجا نکشد و 
مشکلات مالی حل شود. ما به فکر این هستیم 
تا تمهیداتی بیندیش��یم ک��ه بتوانیم کار را اداره 
کنیم، زیرا اداره و کنترل کار در پرسپولیس بسیار 

سخت است.

بي پولي تمرينان پرسپولیس را تعطیل كرد

سرخپوشان اعتصاب كردند

جدول شماره40

افقي :
  ۱ - چوبفرش - بی دست و پا - مار سمی خطرناک ۲ - نوعی آچار- دوری از 
وطن- ازمراحل زراعت - کالای استفاده نشده ۳- پرتونگاری- خشمگین 
۴- پوست دباغی شده - از گل های زیبا- پیاپی ۵- خداحافظی - قسمتی 
از چرخ خودرو ۶ - خاندان - کانون دایره ۷- اصرار کننده - س��ریالی از 
س��عید س��لطانی - س��اقه زیرزمینی گیاهان 8 - خالی - هم وزن - دوری 
۹ - ماده جلا دهنده - مادر خودمانی - واحد شمارش چهار پا ۱۰- بیماری 
کم خونی - میوه پاییزی ۱۱- فرزانگی - بندری در س��وئد ۱۲- هودج 
وعماری - سازمان امور آبزیان - زندان کردن ۱۳- نوعی نارنگی - پایتخت 
مغولستان ۱۴- لبه برنده شمشیر- الوان - ستایش - درس خوانده قدیم 

۱۵- هیزم - پوپک - جنین

عمودي :
 -۱  ظ��رف آبخ��وری سرگش��اد - جلگه بزرگ علف��زار- لاغر و ضعیف 
۲- آژیر- زیبارو - خالق اثر هفت اورنگ ۳- ش��ماره تصادفی در رایانه 
- ش��ب چره - آبش��اری در لرس��تان ۴ - گرفتن از هوا- مراس��م تذکره 
۵ - ف��ن صحی��ح خوان��دن ق��رآن - از ای��ام هفته ۶- از ش��اخه های علم 
ریاضی - تلخ - مطلع ۷- چهار راه - س��لاحی مخرب - از س��بزی های 
پلویی 8- خوش یمنی- چین و چروک پوست - از ادوات ورزش باستانی  

۹ - محل دفن- بوئیدن - مطابق مد ۱۰- ازاعضای تنفس��ی - پس��وند 
تفضیلی - ایالتی درآلمان ۱۱- یک هزارم میلیمتر - ماهر و استاد ۱۲- 
حریق - رایحه ۱۳- رتبه ها - درخشان ترین سیاره - قطعی ۱۴- قصد 
کننده - درختی بلند و جنگلی - نوعی بیماری ویروس��ی ۱۵- تک رو- 

تشکر فرانسوی - بزرگان

حل جدول شماره قبل ارق�ام 1 ت�ا 9 را ط�وري در خان�ه هاي س�فید 
 قرار دهید که هر رقم در س�طرها، س�تون ها و 

مربع هاي کوچک 3*3 یکبا دیده شود

سودوكو  شماره 40

حل جدول شماره قبل

مهندس بیرنوندی گفت : رس��انه ها باید طریقه درس��ت مصرف 
کردن آب را در میان مردم اطلاع رسانی کنند 

به مناس��بت هفته دولت، با حضور مدیر عامل، خبرنگاران رس��انه 
های جمعی، کنفرانس مطبوعاتی در سالن کنفرانس شرکت آب 

و فاضلاب استان ایلام برگزار شد.
در ابتدا مدیر روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان ضمن خیر 
مقدم و تبریک فرا رسیدن هفته دولت گفت: امیدواریم مسئولین 
در راستای رسالت خطیری که بر عهده دارند، موفق باشند و این 
خدمات صادقانه مورد توجه مردم و مقبول درگاه حق قرار گیرد .

رشیدی خاطرنشان ساخت: این نشست با هدف بیان عملکردها، 
اقدامات و برنامه های شرکت آب و فاضلاب و همچنین پاسخ به 

سئوالات و مطالبات بحق شهروندان برگزار گردیده است.
رش��یدی همچنین از اصحاب رس��انه خواس��ت، در جهت نهادینه 
کردن فرهنگ صحیح استفاده از آب در بین شهروندان با شرکت 

آب و فاضلاب استان همکاری نمایند.
در ادامه رئیس هیئت مدیر و مدیرعامل ش��رکت آب و فاضلاب 
ضمن تبریک فرا رسیدن هفته دولت و گرامیداشت یاد و خاطره 
شهیدان رجایی و باهنر گفت: رسانه ها نقش ویژه ای در هدایت 
افکار عمومي و فرهنگ س��ازي جامعه ایفا کرده و در این راس��تا 

اقدامات ارزنده ای انجام داده اند.
مهندس داراب بیرنوندی افزود: درخواست ما از رسانه ها، این است 
که با توجه به کاهش بارندگی در سال گذشته و محدودیت منابع 
آب در استان، اهمیت و ضرورت چگونگي بهره گیري  صحیح از 
ین مایه حیات ، فرهنگ سازي شود و شهروندان با محدودیت هاي 
منابع آب و راههاي صحیح مصرف آب آشنا شوند تا با کمک هم و 

با مدیریت صحیح منابع بتوانیم از این بحران عبور کنیم .
وی ب��ا تاکی��د ب��ر این موضوع که امروز همه می گویند بحران آب 
داریم  افزود :  همدلی و همزبانی ش��هروندان و اصحاب رس��انه با 
خدمتگزاران خود باعث شده که تابستان امسال  را با توجه به گرمای 

طاقت فرسای آن ، را  با مشکلات کمتری سپری نماییم.
مهندس بیرنوندی تصریح کرد: باید منابع را طوری مدیریت کنیم 
تا آیندگان با مشکل کم آبی مواجه نشوند که بهینه سازي و تغییر 
الگوی  مصرف در بخش آب شرب استان همواره مورد تاکید بوده 
و این شرکت خود را ملزم به اتخاذ تمهیدات و برنامه ریزی برای 

استفاده درست  از آب شرب کرده  است.
مهندس بیرنوندی  تصریح کرد: در س��ال گذش��ته ۳8 میلیون متر 
مکعب حجم تولید آب در استان بوده که از این میزان، ۳/۵ درصد 
در بخش خانگی رش��د داش��ته و بطور متوس��ط ۱۱.۵ درصد رشد 

مصرف بخش خانگی و صنعتی بوده است.
مهندس بیرنوندی در خصوص اعتبارات دو س��ال گذش��ته، ضمن 
تقدیر از رویکرد دولت تدبیر و امید به بخش آب اظهار داشت: در 
سالهای ۹۳ و ۹۴ حدود۷۰۰میلیارد ریال اعتبار مصوب داشته ایم 
و در موضوع تخصیص اعتبارات مصوب رشد ۴ برابری را در این 
دولت ش��اهد بوده ایم که در قبال این اعتبارات پروژه های خوبی 

در سطح استان انجام گردیده است.
مدیرعامل ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان با بیان اینکه در این 
مدت دو س��ال،  ۲۳۴ کیلومتر اجرای ش��بکه توزیع آب ، بازس��ازی 
ش��بکه های فرس��وده ، اجرای خطوط انتقال ، اجرای ش��بکه های 
جمع آوری فاضلاب و اجرای خط  انتقال فاضلاب انجام گرفته، 
یادآور ش��د: در بحث جمع آوری ش��بکه فاضلاب ۹۱ کیلومتر در 

این مدت کار شده است.
مهن��دس بیرنون��دی در بخش دیگر از س��خنان خ��ود با توجه به 
فرسودگی شبکه های آب استان گفت: در سال گذشته با توجه به 
سیاست های دولت تدبیر و امید، حدود۶۱ کیلومتر شبکه توزیع و 

خط انتقال در شهر های استان اجرا گردیده است.
 وی  تصریح کرد: ۱۱۷۰۰ انشعاب جدید آب و ۹۵۰۰ انشعاب جدید 
فاضلاب در دو س��ال گذش��ته به مشترکین آب و فاضلاب استان 
افزوده شده است که شاخص بهره مندی فاضلاب هم اکنون به ۴۷ 
درصد رسیده است هرچند نسبت به شاخص برنامه پنجم حدود ۴ 
درصد فاصله داریم و آن هم به دلیل مشکلات بوجود آمده در اجرای 

برنامه پنجم بعلت تورم و کمبود اعتبارات بوده است.
در بحث انشعابات باید ۳۰۰۰ در سال ۹۴ اضافه می شد که تا کنون 
۱۱۰۰ انشعاب جدید اضافه شده و در بخش فاضلاب ۶۰۰۰ انشعاب 

افزوده شود که تاکنون ۲۰درصد آن محقق شده است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اظهار داشت: طی دو سال گذشته 
۵۳ میلیون متر مکعب حجم مصارف آب مشترکین خانگی بوده 
است که  حفر و تجهیز هشت حلقه چاه و ایجاد مخازن ذخیره به 
مقدار ۱۲۰۰۰ مترمکعب برای جلوگیری از کاهش منابع مصرفی 

آب شرب خانگی از اقدامات این حوزه بوده است.
وی به ورود سرمایه گذار در حوزه آب و فاضلاب اشاره نمود و افزود: 
برای اولین بار با ورود سرمایه گذار به حوزه آب و فاضلاب ، شاهد 
سرمایه گذاری ۲۴۰ میلیارد ریالی در فاضلاب شهر ایوان بودیم 

که امیدوارم تا ابتدای سال ۹۶ به بهره برداری برسد.
 مهن��دس بیرنون��دی ابراز امیدواری ک��رد: تصفیه خانه فاضلاب 
شهر سرابله تا پایان سال جاری با اعتبار بیش از  ۷۵ میلیارد ریال 

به بهره برداری می رسد.
مدیر عامل آبفا در این  نشست خبری که به مناسبت هفته دولت 
برگزار گردید  با بیان اینکه پروژه های خوبی در جهت بهس��ازی 
چش��مه ها انجام گرفته اظهار داش��ت: چش��مه سراب دره شهر و 
همچنین چش��مه س��راب آبدانان در جهت بهبود کیفیت آب، در 

حال بهسازی می باشد.
وی  اشاره ای به زائرین اربعین سال گذشته و خدمات صورت گرفته  
توسط شرکت آبفا جهت رفاه حال زائرین نمود و تصریح کرد: در 
سال گذشته با وجود محدودیت منابع آب در شهرستان مهران این 
شرکت با  آبرسانی به صورت اضطراری توانست مشکل خدمت 
رسانی به زائرین را به حداقل رساند که البته بلافاصله بعد از اربعین 
خ��ط انتق��ال آب ب��ه طول ۲۲ کیلومتر جهت انتقال آب به مهران و 
احداث مخزن یک میلیون لیتری در آن شهرستان در دستور کار  

که امیدوارم تا اربعین امس��ال به بهره برداری برس��د .وی تصریح 
کرد برای مرز بین المللی مهران یک پروژه ۹۷ میلیاردی تعریف 

و براساس اعتبارات در حال انجام می باشد.
مهندس بیرنوندی به وجود ۱۲۰ کیلومتر شبکه فرسوده در سطح  
ش��هر ایلام اش��اره نمود و  با بیان اینکه هزینه تعمیر ش��بکه  های 
فرسوده بسیار زیاد است، افزود: بازسازی شبکه  های آب فرسوده 
پروژه عظیمی اس��ت و با توجه به وضعیت مالی ش��رکتهای آب و 
فاضلاب، دولت بایس��تی نس��بت به تامین و تخصیص اعتبارات 
لازم توجه ویژه ای نماید که امیدوارم با حمایت فرمانداران بتوانیم 

مشکلات این حوزه را مرتفع نماییم.
مدیرعامل ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان یکی  از ش��اخص ترین 
اقدامات شرکت را در دو سال گذشته، بحث شناسنامه دار کردن 
آب ایلام در طرح بلند مدت برش��مرد و افزود:  طبق افق ۱۴۲۵ ، 
تامین آب شرب شهر ایلام باید از سد چناره و آب حوزه صنعت از 
طرح گرمسیری بهره مند شوند که وزارت نیرو هم بر اجرای این 
س��ند تاکید ویژه ای دارد.مدیر عامل ش��رکت آبفای  اس��تان ایلام 
خاطرنشان ساخت : در راستای تکریم ارباب رجوع و جلب رضایت 
ش��هروندان اقدامات ارزنده ای صورت گرفته از قبیل ارائه بیش 
از ۷۰ درصد خدمات ش��رکت در قالب دولت الکترونیک به ارباب 
رجوع، آماده س��ازی بس��تر پرداخت الکترونیک  و غیر حضوری به 
طوریکه نزدیک به 8۲ درصد قبوض آب بهاء از این طریق پرداخت 
می گردد. فعال نمودن بخش خدمات در حوزه دفاتر پیش��خوان 

دولت با بیش از ۱۴ خدمت.
وی ادامه داد: صدور فیش المثنی در بس��تر پروتال ش��رکت، تلفن 
خدمات دهی ۱۵۲۲ درس��طح اس��تان، ارایه فیش از طریق سامانه 
پیامکی ۳۰۰۰8۴۹۹ ، فروش اینترنتی انشعاب و  .... از مهمترین 
اقدامات بخش خدمات دولت الکترونیک در راستای تکریم ارباب 

رجوع می باشد.
وی در پای��ان اب��راز امی��دواری کرد؛ با هم��کاری مردم، نهادهای 
فرهنگی، مس��ئولین و اصحاب رس��انه مشکلات مردم در بخش 

آب به حداقل برسد.
در پایان این نشست، جلسه پرسش و پاسخ نیز انجام و مدیر عامل 

به سئولات  خبرنگاران پاسخ گفتند.

نشست خبری مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان ایلام با اصحاب رسانه


